
Kommunfullmäktige      2025-05-19 

 

Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  

 
Fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Erik Andersson 

 

Den 12 december 2024 i utskottet UFSK togs ett enhälligt beslut om att bifalla 

det planbesked som Lignero AB hade inkommit med.  

 

Min fråga är: 

När beslutet togs, visste Erika Andersson om att hans moderata partikollega var 

ordförande till koncernbolaget Selhall Fastighetsutveckling AB där Lignero AB är 

ett dotterbolag i samma koncern? 

 

För Miljöpartiet de gröna i Täby  

 
 
Eva Pethrus 
Ledamot kommunfullmäktige 

 

 


	Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby  
	Min fråga är: 

